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Geachte leden van de raad, 
 
 
Graag informeren wij u over het feit dat de rekenkamercommissie is gestart met een 
onderzoek naar de wijze waarop de gemeente Beesel invulling geeft aan haar 
subsidiebeleid.  
 
De gemeente Beesel beschikt over een Algemene subsidieverordening Welzijn 
(ingangsdatum 1-1-2012) volgens de Algemene wet bestuursrecht met bijbehorende 
uitvoeringsregels. Tijdens een werkvergadering in oktober 2016 heeft de 
portefeuillehouder op verzoek van de raad uiteengezet hoe het proces van 
subsidietoewijzing werkt en welke soorten subsidie de gemeente onderscheidt, te weten; 
jaarlijkse en incidentele geldelijke subsidies en ondersteuning in natura.  
 
De rekenkamercommissie constateert dat subsidieverstrekking maatwerk blijft en vraagt 
zich om deze reden af of de subsidie de juiste instellingen bereikt en of daarmee de 
gemeentelijke beleidsdoelstellingen worden ondersteund. Daarnaast is het de vraag of 
het subsidiebeleid en de uitvoering hiervan nu voldoende objectief, navolgbaar en 
transparant is. Deze vraagstellingen vormen de basis van ons onderzoek dat in mei 2017 
van start is gegaan.  
 
Doelstelling van ons onderzoek is om antwoord te krijgen op de vraag in hoeverre het 
subsidiebeleid van de gemeente Beesel voldoende rechtmatig, doelmatig en doeltreffend 
is vormgegeven. Het onderzoek zal worden uitgevoerd binnen de grenzen van de huidige 
zittingsperiode van uw raad (van 1-4-2014 tot 1-1-2017) en betrekking hebben op het 
beleidsterrein Welzijn van de gemeente Beesel. 
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Het onderzoek wordt uitbesteed aan een ervaren onderzoeksbureau en zal bestaan uit 
een uitgebreide desksearch, gevolgd door een interviewronde met de ambtenaren die 
betrokken zijn bij dit onderwerp evenals de verantwoordelijke portefeuillehouder(s) en 
enkele representatieve subsidieontvangers. Op het conceptrapport, vindt  een 
feitencheck en bestuurlijk wederhoor door het college plaats, alvorens de definitieve 
rapportage aan uw raad wordt voorgelegd. Wij zijn voornemens om het 
onderzoeksrapport aan te bieden aan uw raad voor behandeling in de raadsvergadering 
van oktober 2017.  
 
Indien u naar aanleiding van deze brief nog vragen of opmerkingen heeft, kunt u contact 
opnemen met de ambtelijk secretaris van de rekenkamercommissie mw. Esther 
Apeldoorn-Feijts 
 
 
Hoogachtend, 
 
Rekenkamercommissie gemeente Beesel 

 
drs. R.G.M. van Loosbroek 
Voorzitter 
 
 
 


